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P R O T O K Ó Ł Nr XXXI/2018 

z obrad XXXI Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się w dniu 20 sierpnia 2018 r. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXX Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 

6. Pytania do zaproszonych gości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 

Biała na lata 2018 – 2025. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2018 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Stara Biała do 

realizacji projektu pn. „Wzrost jakości edukacji w szkołach podstawowych w Gminie 

Stara Biała" realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Mazowieckiego na lata 2014 -2020, Oś priorytetowa X edukacja dla 

rozwoju regionu, Działanie 10.1 Kształcenie i rozwój dzieci i młodzieży, poddziałanie 

10.1.1 Edukacja ogólna (w tym w szkołach zawodowych). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania, trybu postępowania i sposobu 

rozliczania dotacji celowych dla spółek wodnych z budżetu Gminy Stara Biała. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 

Miejscowości Brwilno na lata 2011-2018”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Domu 

Pomocy Społecznej w Brwilnie w celu przeprowadzenia wyborów samorządowych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy dla ronda położonego na granicy 

miejscowości Stare Draganie i Nowe Bronowo. 

14. Interpelacje i zapytania radych oraz udzielenie odpowiedzi. 

15. Zapytania i wolne wnioski. 

16. Zakończenie obrad.      
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XXXI Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 

Rozpoczęła się o godz. 9.05 i zakończyła o godz. 12.10. 

Ustawowa liczba radnych wynosi 15 osób.  

Listy obecności w załączeniu do protokołu. 

 

 

Ad. 1.  

Sesję otworzył i przewodniczył jej Wojciech Żółtowski – Przewodniczący Rady Gminy. 

Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, 

wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta, 

pracowników Urzędu Gminy, sołtysów oraz zaproszonych gości, w tym Radnych Powiatu 

Płockiego Marka Moderackiego i Marcina Piotrowskiego. 

 
Ad. 2.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 

obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 

 
Radny Leszek Majczyna zaproponował aby zmienić treść pkt. 6 w porządku obrad, tj. zamiast 

„pytania do zaproszonych gości” brzmiał „pytania do zaproszonych gości i udzielenie 

odpowiedzi”. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że pkt. 6, tj. „pytania do zaproszonych gości” jest 

jednoznaczny z tym, że na zadane pytania powinna zostać wystosowana odpowiedzieć. 

Postanowił, że zmiana w treści zostanie zastosowana w porządku obrad kolejnej sesji. 

Wobec braku innych wniosków Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad. 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”) przyjęła 

zaproponowany porządek obrad, który przedstawia się następująco: 
  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXX Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 

6. Pytania do zaproszonych gości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 

Biała na lata 2018 – 2025. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2018 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Stara Biała do 

realizacji projektu pn. „Wzrost jakości edukacji w szkołach podstawowych w Gminie 

Stara Biała" realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Mazowieckiego na lata 2014 -2020, Oś priorytetowa X edukacja dla 
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rozwoju regionu, Działanie 10.1 Kształcenie i rozwój dzieci i młodzieży, poddziałanie 

10.1.1 Edukacja ogólna (w tym w szkołach zawodowych). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania, trybu postępowania i sposobu 

rozliczania dotacji celowych dla spółek wodnych z budżetu Gminy Stara Biała. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 

Miejscowości Brwilno na lata 2011-2018”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Domu 

Pomocy Społecznej w Brwilnie w celu przeprowadzenia wyborów samorządowych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy dla ronda położonego na granicy 

miejscowości Stare Draganie i Nowe Bronowo. 

14. Interpelacje i zapytania radych oraz udzielenie odpowiedzi. 

15. Zapytania i wolne wnioski. 

16. Zakończenie obrad.      

 
 

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 

protokołu z posiedzenia XXX Sesji Rady Gminy. Następnie stwierdził, że do rozpoczęcia sesji 

radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do protokołu, wobec czego poddał pod głosowanie projekt 

protokołu z sesji. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z XXX Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie 

(15 głosów „za”). 
 
 

Ad. 4. 

Wójt Gminy złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 

1. W związku z problemem suszy, który pojawił się na terenie gminy jak również na terenie 

całego kraju, Gmina wystąpiła z wnioskiem do Wojewody Mazowieckiego o powołanie 

Komisji do oszacowania powstałych szkód w uprawach zgodnie z raportem z Systemu 

Monitoringu Suszy Rolniczej prowadzonym przez Instytut Uprawy Nawożenia  

i Gleboznawstwa - Państwowy Instytut Badawczy w Puławach . Zostało złożonych 161 

wniosków tzw. suszowych przez mieszkańców, które są aktualnie opracowywane, następnie 

zostaną wysłane do Wojewody. 

2. Dnia 21 czerwca przez teren gminy przeszedł bardzo silny wiatr, w wyniku którego zostały 

uszkodzone dwa budynki mieszkalne w Dziarnowie i jeden w Bronowie-Zalesiu. W tych 

przypadkach zostały udzielone z GOPS-u jednorazowe zapomogi w wysokości od 2000 do 

4000 zł. dla rodziny, ponadto dzieci uczęszczające do szkoły z tych rodzin zostały objęte 

stypendiami socjalnymi, tj. jednorazowym wsparciem na rozpoczęcie roku szkolnego  

w wysokości 600 zł. na każde dziecko.  

Zostało również uszkodzonych 27 budynków gospodarczych w różnym stopniu. Wszystkie 

budynki były ubezpieczone i zostały oszacowane przez komisję. Obecnie zostały przesłane 

protokoły z oszacowania szkód do Wojewody. 

3. W międzyczasie  został rozstrzygnięty przetarg i została podpisana umowa na budowę drogi 

w miejscowości Srebrna (odcinek od drogi wojewódzkiej 559 w kierunku miejscowości 
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Kowalewko. Koszt tej inwestycji to 861311,65 zł. Jest to znacznie wyższa kwota niż 

zakładano na początku roku. Na tą inwestycje Gmina otrzymała dotacje w wysokości 

100000,00 zł z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 

4. Zostały rozstrzygnięte dwa przetargi:  

- na budowę ulic w miejscowości Maszewo Duże, tj. części ulicy Sosnowej, ulicy 

Morelowej, ulicy Agrestowej oraz ulicy Bukowej,  

- budowę układu komunikacujnego Nowa Biała – Maszewo Duże, w skład którego wchodzi 

połączenie drogi wojewódzkiej nr 559 z drogą gminną nr 291312W oraz budowa kilku ulic 

w miejscowości Maszewo Duże, tj. części ulicy Szkolnej, budowy fragmentu ulicy 

Słowackiego, ulicy Sportowej, fragmentu ulicy Mickiewicza i  ulicy Korczaka. Na tą 

inwestycje została przyznana dotacja przez Wojewodę Mazowieckiego w wysokości 

2 474088,00 zł, a koszt tego zadania to 7 978800,00 zł., natomiast na początku roku 

szacowany był na ok 4 mln zł.  

Koszty tych przetargów w stosunku do tego co było zaplanowane w budżecie na początku 

roku wzrosły dwukrotnie.  

W wyniku tak wysokiego wzrostu kosztów, w przyszłym roku będą musiały zostać 

zrealizowane inwestycje, których nie uda się wykonać w tym roku.  

5. Na końcowym etapie kompletowania dokumentacji są inwestycje: 

- budowa dróg w Nowych Proboszczewicach – oczekuje na pozwolenie na budowę ze 

Starostwa Powiatowego. 

- budowa dróg w Ogorzelicach – brak  pozwolenie wodnoprawnego z Wód Polskich, 

- budowa drogi w miejscowości Miłodróż – brakuje jeszcze pozwolenia wodnoprawnego, 

- budowa drogi wewnętrznej w miejscowości Nowe Trzepowo – dokumentacja po stronie 

Gminy czyli dot. terenów należących do gminy, tj. od cmentarza do torów kolejowych jest 

kompletna. Brakuje jeszcze ostatecznych uzgodnień z PKP. 

- odnośnie drogi wojewódzkiej 559 – dokumentacja jest prawie kompletna. Czekamy na 

pełnomocnictwo z Urzędu Miasta na możliwość złożenia wniosku o zmianę pozwolenia 

wodnoprawnego na zrzut wód opadowych w ulicy Dobrzyńskiej. Po uzyskaniu tego 

pełnomocnictwa  zostanie złożony wniosek do Wód Polskich o wydanie pozwolenia 

wodnoprawnego. Następnie zostanie złożony wniosek do Wojewody o wydanie zgody na 

realizację inwestycji drogowej. 

6. W trakcie realizacji są dwa place zabaw: w Brwilnie i Bronowie-Zalesiu. Wykonawca 

oczekuje na dostawę urządzeń. 

7. Gmina otrzymała dotację z Ministerstwa Sprawiedliwości do zakupu sprzętu dla najbardziej 

aktywnych jednostek OSP z terenu gminy, tj.: Wyszyna, Stara Biała i Proboszczewice  

w kwocie 17 000 zł. Również Starostwo Powiatowe obiecało przeznaczyć dotację dla 

jednostek OSP: Dziarnowo, Kamionki i Stara Biała w kwocie 15 000 zł. 

 

Radny Leszek Majczyna:  
 Przypomniał o swoich prośbach, które zgłaszał na ostatniej sesji odnośnie wycięcia krzaków 

oraz położenia płyt na drodze przy szkole w Wyszynie. 

Odpowiedź Wójta: 

 Wyjaśnił, że w związku ze zmianą trasy linii 104, zostały podjęte działania w celu 

przeniesienia wiaty przystankowej, wybudowania zatoki autobusowej i zbudowania chodnika 

poza rowem z dojściem do szkoły i przejściem dla pieszych, w celu zapewnienia 

bezpieczeństwa. Do końca września teren powinien być uporządkowany, łącznie  

z przeniesieniem słupa ogłoszeniowego i wycięciem krzaków. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Downarowicz: 
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 Wyraził swoje niezadowolenie z faktu, że plac zabaw w Brwilnie nie został jeszcze 

pobudowany i mieszkańcy nie mogli z niego korzystać w wakacje. Zapytał, czy ta inwestycja 

zostanie zrealizowana w tym roku. 

Odpowiedź Wójta: 

 Wyjaśnił, że przetarg został ogłoszony jak tylko było to możliwe. Jednak do pierwszego 

przetargu nie zgłosił się żaden wykonawca. Dopiero drugi przetarg wyłonił wykonawcę,  

z którym gmina mogła podpisać umowę. Obecnie wykonawca oczekuje na dostawę 

urządzeń.   

 

Radny Stanisław Antoszkiewicz: 

 Wyraził swoje odczucie, że społeczność Ogorzelic nie jest przychylnie postrzegana. Pomimo 

sprzyjających decyzji Rady Gminy, nie są realizowane żadne inwestycje, szczególnie 

drogowe, również i te które są w budżecie na obecny rok mają zostać przełożone na przyszły.  

 

Przewodniczący Rady: 

 Zapytał, czy zostaną zamontowane urządzenia do siłowni na powietrzu na terenie szkółek  

w Białej.  

Odpowiedź Wójta: 

 Wyjaśnił, że nie jest to zaplanowane w budżecie na 2018 rok. 

 

Dodatkowo Wójt wyjaśnił, że wniosek o wydanie  zgody na realizację inwestycji drogowych, tj. 

ul. Mazowieckiego i ul. Hermana został złożony w Starostwie Powiatowym w drugiej połowie 

kwietnia (czyli jest już procedowany cztery miesiące). Doświadczenie pokazuje, że inwestycje 

które nie mają kompletnej dokumentacji nie powinny być wpisywane do wykonania w budżecie. 

 
 

Ad. 5. 

W okresie między sesjami odbyło się jedno wspólne posiedzenie wyjazdowe wszystkich komisji, 

z którego sprawozdanie złożył Wiceprzewodniczący Rady. Tematem posiedzenia, które odbyło 

się 3 lipca było realizacja inwestycji zaplanowanych na 2018 rok. 

 
Żaden z radnych nie miał pytań do przedstawionego sprawozdania, wobec czego 

Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
 

Ad.6. 

W punkcie pytania do zaproszonych gości głos zabrali: 

 
Przewodniczący Rady  
 Zgłosił potrzebę budowy ronda na skrzyżowaniu ulic: Henryka Sienkiewicza i Augustyna 

Kordeckiego w Białej, potrzebę naprawy nawierzchni drogi powiatowej w kierunku Starego 

Dragania, drogi od skrzyżowania w miejscowości Biała w dół, w stronę kościoła oraz  

w kierunku Kamionek. Poprosił radnych powiatu płockiego aby wzięli pod uwagę 

wykonanie takiej inwestycji w przyszłej kadencji oraz zgłoszenie tego do Zarządu Dróg 

Powiatowych. 

 
Radna Marianna Stawicka: 

 Ponownie poruszyła sprawę barszczu Sosnowskiego w Nowym Trzepowie. Zwróciła uwagę, 

że problem dotyczy głównie gruntów należących do Powiatu. Poprosiła radnych powiatu 

płockiego o interwencję w tej sprawie, gdyż roślina ta stwarza niebezpieczeństwo i należy 

ograniczyć jej rozsiewanie na sąsiednie tereny.  
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Radny Powiatu Płockiego Marek Moderacki: 

 Na wniosek radnej Marianny Stawickiej wyjaśnił, że wcześniej były podejmowane działania 

mające na celu likwidację barszczu Sosnowskiego, ale niestety bezskuteczne. Poinformował, 

że przekaże ten wniosek na najbliższej sesji Rady Powiatu.  

 Na prośbę Przewodniczącego Rady wyjaśnił, że w obecnej chwili na budowę nowych dróg 

brakuje pieniędzy, ponieważ w ostatnim czasie trzeba było dołożyć środków do każdej 

realizowanej inwestycji. 

  
Radny Jan Sieradzki: 

 Zgłosił problem zapadniętej drogi powiatowej w Kruszczewie, tj. naprzeciwko przystanku 

autobusowego, przy stacji energetycznej. 

 

Radny Władysław Mikołajczyk: 

 Poprosił o przekazanie informacji do Zarządu Dróg Powiatowych dot. usunięcia pachołków 

ustawionych w miejscowości Stare Draganie przy drodze powiatowej  Nr 5205W między 

wjazdem na terminal paliwowy a wiaduktem, co spowoduje, że przejazd drogą będzie 

bardziej bezpieczny.  

 

Radny Powiatu Płockiego Marcin Piotrowski: 

 Na wniosek radnej Marianny Stawickiej wyjaśnił, że zawsze działania, które były 

podejmowane w celu likwidacji barszczu Sosnowskiego były to działania doraźne i nie były 

skuteczne. Poinformował, że problem zostanie zgłoszony na najbliższej sesji Rady Powiatu.  

Dodał, że stare siedlisko byłej szkoły rolniczej często było tematem dyskusji, ale jak dotąd 

nie ma pomysłu na jego zagospodarowanie. 

 Na prośbę Przewodniczącego Rady wyjaśnił, że na terenie powiatu jest co najmniej 10 razy 

więcej dróg niż na terenie gminy, a na utrzymanie dróg powiatowych Powiat dostaje  

z Państwa ok 500 tys. zł. Przyznał, że niestety jest to za mała kwota, aby móc wystarczająco 

dobrze realizować swoje zadania w tym zakresie. 
 
Radny Leszek Majczyna: 

 Poprosił Prezesa Zarządu Spółki Gospodarka Komunalna „Stara Biała” Sp. z o.o.  

o informacje dotyczące budowy kanalizacji w Ludwikowie.   

Prezes Zarządu Spółki Jarosław Rydzewski: 

 Wyjaśnił, że na obecną chwilę Spółka wystąpiła z nowym wnioskiem do WFOŚiGW celem 

otrzymania pożyczki na mniejszy zakres tej inwestycji, tj. kanalizacji w Ludwikowie  

i oczekuje na odpowiedź. 

 

Wójt Gminy zaprosił serdecznie wszystkich na Dożynki gminne, które odbędą się 26 sierpnia. 

 
O godz. 10.20 Przewodniczący Rady zarządził 15 minutową przerwę w obradach. 

O godz. 10.35 wznowiono obrady. 

 
 
Ad. 7. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2018 – 2025. Następnie stwierdził, że wszyscy 

radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 292/XXXI/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stara Biała na lata 2018 – 2025 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad. 8. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 

Gminy Stara Biała na 2018 rok. Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały, który na prośbę Przewodniczącego Rady omówiła Skarbnik Gminy. 

Następnie poprosił o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 1 radny 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (14 głosami 

„za”) podjęła Uchwałę Nr 293/XXXI/18 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara 

Biała na 2018 rok (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Gminy Stara Biała do realizacji projektu pn. „Wzrost jakości edukacji w szkołach 

podstawowych w Gminie Stara Biała" realizowanego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014 -2020, Oś priorytetowa X edukacja 

dla rozwoju regionu, Działanie 10.1 Kształcenie i rozwój dzieci i młodzieży, poddziałanie 10.1.1 

Edukacja ogólna (w tym w szkołach zawodowych). Następnie stwierdził, że wszyscy radni 

otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu  w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 294/XXXI/18 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Stara Biała 

do realizacji projektu pn. „Wzrost jakości edukacji w szkołach podstawowych w Gminie 

Stara Biała" realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
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Województwa Mazowieckiego na lata 2014 -2020, Oś priorytetowa X edukacja dla rozwoju 

regionu, Działanie 10.1 Kształcenie i rozwój dzieci i młodzieży, poddziałanie 10.1.1 

Edukacja ogólna (w tym w szkołach zawodowych) - uchwała w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 
 

Ad. 10. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie określenia zasad 

udzielania, trybu postępowania i sposobu rozliczania dotacji celowych dla spółek wodnych  

z budżetu Gminy Stara Biała. Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały  

i poprosił o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 295/XXXI/18 w sprawie określenia zasad udzielania, trybu postępowania  

i sposobu rozliczania dotacji celowych dla spółek wodnych z budżetu Gminy Stara Biała 

(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 11. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Brwilno na lata 2011-2018”. Następnie stwierdził, 

że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 296/XXXI/18 zmieniającą uchwałę w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 

Miejscowości Brwilno na lata 2011-2018” (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad. 12. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego 

obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej w Brwilnie w celu przeprowadzenia wyborów 

samorządowych. Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił  

o zabieranie głosu w tej sprawie. 
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Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 297/XXXI/ w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Domu 

Pomocy Społecznej w Brwilnie w celu przeprowadzenia wyborów samorządowych (uchwała 

w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad. 13. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt w sprawie nadania nazwy dla ronda 

położonego na granicy miejscowości Stare Draganie i Nowe Bronowo. Następnie stwierdził, że 

wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 298/XXXI/18 w sprawie nadania nazwy dla ronda położonego na granicy 

miejscowości Stare Draganie i Nowe Bronowo (uchwała w załączeniu do niniejszego 

protokołu). 

 
 

Ad. 14. 

W punkcie interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi głos zabrali: 

 

Radny Jan Sieradzki : 

 Zapytał, na jakim etapie jest realizacja przydomowych oczyszczalni ścieków. 

 Ponownie poprosił radnych, aby wzięli pod uwagę zaprojektowanie drogi gminnej 

Włoczewo – Kamionki, aby w przyszłej kadencji droga mogła zostać pobudowana.  

Radny Władysław Mikołajczyk: 
 Zapytał o termin zakończenia inwestycji, tj. budowy dróg na osiedlu Podgrodzie w Nowych 

Proboszczewicach.  

Radny Sławomir Dąbrowski : 

 Zapytał o ilość  wniosków mieszkańców o podłączenie do sieci gazowej w Nowych 

Proboszczewicach. 

 
Odpowiedzi Wójta: 

Na pytanie  radnego Jana Sieradzkiego: 

 Rozpoczęła się realizacja przydomowych oczyszczalni ścieków (po małym opóźnieniu).  

W terminie umownym powinno być wykonanych 61 oczyszczalni. 
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 We wrześniu podczas posiedzeń komisji radni przedstawią swoje propozycje do wpisania do 

budżetu na 2019 rok. 

Na pytanie radnego Władysława Mikołajczyka: 

 Prawdopodobnie termin zakończenia jest ustalony na koniec września. 

Na pytanie radnego Sławomira Dąbrowskiego: 

 Mieszkańcy złożyli około 200 wniosków. Wszystkie zostały przekazane do spółki  

gazownictwa w Ciechanowie. 

 

Radny Jan Sieradzki : 

 Zapytał na jakim etapie jest realizacja rowu odwadniającego pola pomiędzy 

miejscowościami Miłodróż i Stare Proboszczewice. 

Odpowiedzi Wójta: 

 Wystąpimy do właścicieli gruntów rolnych, czy są tym zainteresowani. Zaproponujemy  

przystąpienie do spółki wodnej, której gmina może przekazać dotację odnowienie rowów. Po 

odbudowie spółka wodna  będzie odpowiedzialna za konserwację tych rowów. 

 
Radna Marianna Stawicka poinformowała, że w tym roku zostaną udrożnione rowy, 

powycinane w nich krzaki w miejscowościach: Bronowo-Zalesie, Nowe Trzepowo, Stara Biała, 

Kowalewko i Srebrna. Wyjaśniła, że jeśli spółka dokonuje wycinki krzewów, pozostawia je  

w rowie lub na gruncie, następnie powinny zostać sprzątnięte przez właścicieli gruntów.  

 
Radny Krzysztof Paradowski 

 Zwrócił uwagę, że niektóre drogi na terenie gminy nie zostały jeszcze poddane bieżącym 

naprawom po okresie zimowym. 

 
 
Ad. 15. 

W punkcie zapytania i wolne wnioski głos zabrali: 

 
Sołtys Ogorzelic Janina Antoszkiewicz: 
 Zgłosiła, że w Ogorzelicach rowy nie są czyszczone. 

 Zapytała, w jakiej kolejności będą wpisane do wykonania drogi w Ogorzelicach w budżecie 

na 2019 r. 

Sołtys Wyszyny Stanisław Wiśniewski: 
 Zaproponował aby wybudować  drogę wewnętrzną na granicy Mańkowa i Wyszyny oraz 

naprawić drogę w Wyszynie (do młyna). 

Sołtys Nowych Proboszczewic Jan Kozłowski: 
 Poprosił radnych i Wójta o pomoc w sprawie gazyfikacji Nowych Proboszczewic. 

Stwierdził, że nie angażują się zbytnio w tej sprawie.  

 Zwrócił uwagę na zaśmiecony staw w Nowych Proboszczewicach, że należy go oczyścić. 

 Poddał pod rozwagę radnym oraz Wójtowi aby wykosić zarośnięte działki w Nowych 

Proboszczewicach odciążając w ten sposób właścicieli  sąsiednich gruntów. 

 Stwierdził, że w Nowych Proboszczewicach nie ma miejsc do spędzania czasu dla młodzieży 

jak świetlica czy plac zabaw. 

 

Radny Jan Sieradzki: 
 Nie zgodził się ze zdaniem sołtysa Jana Kozłowskiego w sprawie braku zaangażowania  

w sprawie gazyfikacji Nowych Proboszczewic. Wyjaśnił, że mieszkańcy zostali 

poinformowani o wszystkim w zwyczajowy sposób, poprzez informacje zamieszczone  

w tablicach sołeckich, a także wiadomości sms. Poprosił o spokojniejsze i bardziej rozważne 

podejście do tego tematu. 
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Radny Sławomir Dąbrowski: 
 Wyjaśnił, że młodzież w Nowych Proboszczewicach  ma gdzie się spotykać. Jest chociażby 

stadion, gdzie mogą aktywnie spędzać czas. Zarzucił sołtysowi Janowi Kozłowskiemu, że 

podaje nieprawdziwe informacje chcąc przekonać do siebie mieszkańców jako potencjalnych 

wyborców i namawia ich do głosowania na siebie. 

 

Odpowiedź Wójta: 

 Poprosił o zachowanie umiaru. Zwrócił uwagę, że nie można dezinformować mieszkańców. 

Wnioski w sprawie podłączenia do sieci gazowej były sukcesywnie sprawdzane  

i uzupełniane przez pracownika Urzędu, ponieważ często zdarzało się, że były niekompletnie 

wypełnione. 

 Staw jest sprzątany przez pracowników gospodarczych Urzędu, natomiast nie jest 

sprawdzany codziennie. Zostanie to zgłoszone do wykonania. 

 Odnośnie wykaszania zaniedbanych działek wyjaśnił, że nie jest to prosta sprawa wejść na 

cudzą działkę bez zgody właściciela.  

 Nie zgodził się ze stwierdzeniem, że w Nowych Proboszczewicach nie ma placu zabaw. 

 

 
Ad. 16. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady XXXI 

Sesji Rady Gminy Stara Biała.            
 
 
                                                                    
                                                                                   Przewodniczący Rady 

 

                                                                                          /-/ Wojciech Żółtowski 

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Bornińska 
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